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درمکتب امام

اتحاد مسلمین علیه آمریکا
آمریکا محدود نیســت آمالش به یک کشــور و دو کشور و اینها، هر جایی را 

می خواهد او تحت ســیطره او باشــد. و امروز روزی اســت که ما اعتقادمان این 

است که باید مسلمین با هم متحد بشوند و تودهنی بزنند به آمریکا و بدانند که 

می توانند؛ توانایی این امر را دارند.
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دیروز دادگاه رسیدگی به اتهامات علیرضا زاکانی نماینده سابق 
مجلس برگزار و وی با رای هیئت منصفه مطبوعات از اتهامات وارده 

تبرئه شد.
دادگاه بررسی اتهامات علیرضا زاکانی نماینده سابق مجلس صبح دیروز 

در مجتمع دادگاه های کیفری استان تهران برگزار شد.
وی با حضور در دادگاه در برابر شکایت های مطرح شده از سوی وزارت 
نفت، معاونت حقوقی دولت یازدهم به دلیل افشاگری  در باره قرارداد کرسنت 
و نیز ســیداحمد موسوی از چهره های بانفوذ اقتصادی نزدیک به مشایی و 
حسین فریدون در حضور هیئت منصفه دادگاه مطبوعات از خود دفاع کرد.

بعد از اینکه نماینده دادستان، نماینده حقوقی دولت، نماینده حقوقی 
وزارت نفت و شاکی خصوصی، مطالب خود را مطرح کردند، زاکانی به دفاع 
از خود پرداخت.  در حالی که در ابتدا، این جلسه علنی اعلام شده بود، اما 
بعد از بیان برخی موارد از سوی زاکانی از جمله درخصوص پرونده کرسنت، 
تنفسی 5 دقیقه ای اعلام شد که در پی آن تصمیم به »محرمانه بودن« مطالب 
مطرح شده در رسانه ها گرفته شد؛ قاضی محمدی کشکولی نیز از خبرنگاران 

خواست به هیچ وجه جزئیات جلسه منتشر نشود.
زاکانی در دوران نمایندگی نیز مطالب متعددی را درباره مفاسد قرارداد 
کرسنت و شبکه فساد در قراردادهای نفتی و پولی و بانکی و خسارات چند  
ده  میلیاردی این قرارداد برای کشور مطرح کرده بود که در این خصوص 

نیز شکایت هایی از جانب مسئولان دولتی علیه وی مطرح شده است.
نماینده دوره نهم مجلس شورای اسلامی پس از پایان جلسه دادگاه در 
جمع خبرنگاران گفت: امروز بیش از یک ســاعت و نیم لایحه دفاعیه خود 

را در پاسخ به شکایات مطرح شده به دادگاه ارائه دادم.
تخفیف و پورسانت 8 دلاری 
در هربشکه برای فروش نفت

وی همچنین در پاسخ به سؤالی درباره دلیل شکایت های صورت گرفته 
از وی به ویژه از سوی وزارت نفت، گفت:  امروز چندین برابر آنچه که بابک 
زنجانی خطا کرده در همین دولت رخ داده است و در برخی موارد تا هشت 

دلار در هر بشکه به بعضی افراد تخفیف و پورسانت داده اند.
زاکانی ادامه داد: در ابتدای ســال 95 جلوی این روند توســط یکی از 
مقامات عالی رتبه نظام گرفته شــد، اما چندی پیش خبردار شدم که هنوز 

به بهانه قراردادهای گذشته این کار انجام می شود!
نماینده ســابق مجلس گفت: چندین برابر بابک زنجانی در این دولت 
فساد به  وقوع پیوســته ولی چون این دولت، دولت محرمانه هاست و همه 

چیز را مخفی می کند کسی از آن باخبر نمی شود.
وی تشــکیل یک حرکت انقلابی در برابر شــبکه های فساد را تنها راه 
مقابله با این شبکه ها دانست و تأکید کرد: امیدوارم صحبت های امروز من 
در دادگاه منشــأ یک تغییر بزرگ شود چون مردم نمی نشینند که عده ای 

سرمایه آنها را به یغما ببرند.
زاکانی تصریح کرد: متأســفانه جای شــاکی و متشاکی عوض شده و 
در شــرایطی که ما می گوییم برخی باید پول بیت المال را برگردانند، به ما 
می گویند که برو و شکایت کن! امروز فاجعه بزرگ ملی در قضیه پتروشیمی 
رخ داده اســت که متاســفانه در این دولت رسیدگی نمی شود. اسنادش را 
هم ارائه کردم.  گفتنی است، دبیر هیئت منصفه مطبوعات در خصوص رای 
دادگاه مطبوعات به فارس گفت: هیئت منصفه مطبوعات دیروز به اتفاق آرا 

»علیرضا زاکانی« را از اتهامات وارده تبرئه کرد.

رئیس جمهور در جمع علمای اهل سنت گفت: 
از منشــور حقوق شهروندی در سراسر کشور تا 

پایان آذر رونمایی خواهیم کرد. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شبکه خبر، روحانی 
که در جمع تعدادی از علمای اهل سنت سخن می گفت 
افزود: ما این کار را در جلســه ای با حضور حقوقدانان 

رونمایی خواهیم کرد.
رئیس جمهــور با اشــاره بــه اینکه ممکن اســت 
بخش هایی از آن به صورت لایحه برای قانون شــدن به 
مجلس ارائه شود، گفت: این منشور باید اجرایی شود و 
قول داده ایم که سالانه گزارش اجرای حقوق شهروندی 

را به مردم بدهیم.
روحانی که در جمع تعدادی از علمای اهل ســنت 
سخن می گفت با اشاره به اینکه اقوام و مذاهب مختلف، 
یــک فرصت و مزیت برای کشــور به شــمار می روند، 
گفت: باید از این فرصت برای همزیستی مسالمت آمیز 
اســتفاده کرد و همه اقلیت ها از حقوق شهروندی برابر 

استفاده کنند.
رئیس جمهور با بیان اینکه افتخارات ما در جمهوری 
اسلامی ایران هیچ گاه بر مبنای مذهب نبوده است، افزود: 
مبنای جمهوری اسلامی ایران از آغاز انقلاب اسلامی این 
بوده اســت که اقوام، مذاهب، تنوع های مختلف و حتی 
خرده فرهنگ ها زیر لوای فرهنگ بلند اسلامی و ایرانی 

بودن زندگی کنند و همواره این تنوع را به عنوان زیبایی 
و فرصت می دیده و نه به عنوان یک نقیصه یا تهدید.

وی در ادامه با اشاره به محرومیت هایی که در برخی 
از مناطق کشور وجود دارد، گفت: باید طرح های عمرانی 
بزرگ در مناطق مختلف کشور ایجاد شود چراکه استفاده 

و سود آن برای کل کشور خواهد بود.
 روحانی تحول در بندر چابهار و تبدیل آن به یک 
بنــدر ارتباطی بین قاره ای و جذب ســرمایه گذاری و 

مشارکت های خارجی را از تلاش های دولت برای توسعه 
این بندر عنوان کرد.

رئیس جمهور اتصال راه آهــن چابهار به زاهدان و 
خراســان جنوبی و راه آهن سرخس و در نهایت اتصال 
آن به آســیای مرکزی، چین و اروپا را از اهداف توسعه 
این بندر عنوان کرد و گفت: در صورت فعال شدن این 
بندر و اجرایی شدن راه آهن آن، شاهد توسعه بسیار عالی 

در این مناطق و در نهایت کشور خواهیم بود.

روحانی در جمع علمای اهل سنت:

 قدرت مسلمانان در وحدت است

گزارش خبری کیهان

وزیر دادگستری: دولت با حقوق های نجومی
انقلابی برخورد كرد!

نمایندگان مجلس با 107 رأی مثبت با فوریت بررسی طرح حقوق و 
دستمزد مدیران و مقامات کشور موافقت کردند.

به گزارش فارس، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در نشست علنی دیروز 
)یکشنبه( یک فوریت طرح حقوق و دستمزد مدیران و مقامات کشور را مورد بحث 

و بررسی قرار داده و به تصویب رساندند.
وکلای ملــت با 107 رأی موافق، 31 رأی مخالف و 10 رأی ممتنع از 201 

نماینده حاضر در صحن علنی، با یک فوریت این طرح موافقت کردند.
در مقدمه توجیهی این طرح که به امضای 54 نفر از وکلای ملت رسیده، آمده 
است: با توجه به انتشار فیش های حقوقی نامتعارف برخی از مدیران دستگاه های 
دولتی، بانک ها و شــرکت های دولتی در رســانه ها و فضای مجازی و شبکه های 
اجتماعی و بروز واکنش های مختلف در جامعه و میان مردم و دلســوزان نظام و 
انقــلاب و با عنایت به بیانات مقام معظم رهبری در خطبه های نماز عید فطر و 
رهنمودها و ارشادات معظم له به مسئولان نظام مبنی بر برخورد با افرادی که بر 
خلاف قانون و مقررات و با سوءاستفاده از اختیارات و خلأهای قانونی دریافت های 
غیرمتعارف و غیرقانونی داشته اند و استرداد دریافتی های مازاد، به همین منظور و 
در راستای اجرای منویات مقام معظم رهبری و پاسخ به خواسته های به حق مردم 
مبنی بر اجرای صحیح و کامل قانون و برخورد با افراد ســودجو و فرصت طلب و 
همچنین گزارش واضح و شفاف مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی، دیوان 
محاسبات، کمیسیون اصل 90 قانون اساسی و سایر دستگاه های نظارتی و تأکید 
سران سه قوه، طرح حاضر برای تحقق اهداف مذکور با قید یک فوریت به مجلس 

شورای اسلامی تقدیم می شود.
سؤال 7 نماینده مجلس از ظریف

7 نماینده مجلس شــورای اسلامی طی سؤالی از وزیر امور خارجه خواستار 

این شدند که ظریف به این سؤال پاسخ دهد که چرا در اوج حوادث کشور سوریه، 
دیپلمات انقلابی ایرانی را شبانه به تهران برمی گردانند بدون اینکه جایگزین مناسب 

ایشان هماهنگ و انتخاب شده باشد.
شرکای فیش های نجومی

محمدحسین فرهنگی نماینده مردم تبریز در نطق میان دستور خود در جلسه 
علنی دیروز در مجلس شورای اسلامی گفت: موضوع حقوق های نجومی از جمله 
امور تلخ است. خیر زیاد بودن شرکا باعث عدم اقدام موثر می شود. از مجموعه های 
مرتبط با وزارتخانه بهداشــت شروع کنید تا زیر مجموعه های اقتصادی مستقیم 
و غیرمستقیم همه دســتگاه های اجرایی و نهادهای عمومی و در مدت کوتاهی 
نتایج را اعلام کنید. اگر نمی توانید رؤسای قوا هیئت قاطعی را با اختیارات کامل 

تعیین کنند.
وی در پایان گفت: لازم اســت برکه های اصحاب الثبت را شناســایی کرده و 
آنها را برچینند. در اینجا نیز همانند حادثه قطار مقصران معدود و انگشت شمار 
نیستند و اگر مدعی نقص و کمبود قانون هستید صراحتا اعلام کنید تا مجلس 
سریعا اقدام کند. پرداخت ها را نظام مند کنید و در این میان حقوق فرهنگیان و 

بازنشستگان را عادلانه تأمین کنید.
سفارش ساخت کشتی به خارجی ها

احمد مرادی نماینده مردم بندرعباس در نطق میان دســتور خود با اشــاره 
به اینکه مجتمع کشــتی سازی کشــور در هرمزگان، با ظرفیت و توانمندی در 
بندرعباس وجود دارد ولی ســفارش ســاخت و تعمیر کشتی به خارجیان داده 
می شــود، اظهــار کرد: این اقدام به معنای بیکاری بیــش از 5 هزار نفر کارگر و 
خیانت به توانمندی های مدیریتی و کارگری کشور محسوب می شود لذا در این 

اقدام تکلیف اقتصاد مقاومتی چیست؟

مرادی با بیان اینکه برخی از نمایندگان نیز باید توجه داشــته باشند بجای 
حمله و وارد کردن اتهام به ارکان قوا، به دنبال شناسایی مفسدان اقتصادی باشند، 
گفت: به بهانه اجرای اصل 44 قانون اساســی، بیت المال را به تاراج می برند و از 
سرمایه فرهنگیان زحمت کش، دزدی می کنند لذا مجلس شورای اسلامی با عزم 
جدی در سال اقتصاد مقاومتی اقتدار خود را در جلوگیری از ریخت و پاش های 

بی رویه مسئولان و همایش های زائد و سفرهای بی نتیجه خارجی نشان دهد.
هیچ حسابی به نام رئیس  قوه قضائیه نیست

نصرالله پژمان فر نماینده  مردم مشــهد و رئیس  کمیسیون فرهنگی مجلس 
شــورای اســلامی در صحن علنی مجلس در ســؤال خود از پورمحمدی وزیر 
دادگســتری، اظهار داشت: بنده طرح سؤال خود را در نهایت دفاع از قوه قضائیه 
مطرح می کنم چرا که این قوه نسبت به دوران گذشته کارهای بزرگی انجام داده 

است؛ لذا هدفم زیر سؤال بردن قوه قضائیه نیست.
وی افزود: در این دوره قوه قضائیه با مفاسد اقتصادی و صدور حکم اعدام برای 
آنها و همچنین عوامل فتنه و اجانب برخورد مناسبی به نسبت دوره قبل داشته 
است. رئیس  کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی همچنین با اشاره جلسه 
هفته گذشته فراکســیون روحانیت مجلس با آیت الله آملی لاریجانی رئیس  قوه 
قضائیه،  تصریح کرد: در این جلسه، صورت حساب های مالی و اسناد و مدارک قوه 
قضائیه به صورت کامل بررسی شد و در پایان مشخص شد که کلیه حساب ها به 
نام قوه قضائیه بوده است و حتی یک حساب هم به نام شخصی رئیس  قوه وجود 
نداشــته؛  لذا هجمه ها و جوســازی ها علیه این قوه غلط و درجهت تامین اهداف 

بیگانگان عنوان شد.
قرائت تذکر نمایندگان به مسئولان اجرایی کشور

سیدقاسم جاسمی نماینده مردم کرمانشاه در تذکری به وزیر آموزش و پرورش 

خواستار پاسخگویی به سؤالات در مورد حقوق فرهنگیان و... در زمان وزارت وزیر 
پیشین و همچنین توجه به جابه جایی مدیران ناکارآمد شد.

سیده فاطمه ذوالقدر و سید مصطفی ذوالقدر، نمایندگان تهران و میناب به 
اتفاق 11 نفر دیگر از نمایندگان در تذکری به وزیر صنعت عنوان کردند با توجه 
به سابقه حوادث جاده ای خطرناک در کشور ضروری است برای حفظ جان و مال 
مردم شریف ایران اسلامی از ورود خودروی هووو که فاقد کیفیت و استانداردهای 

لازم است جلوگیری شود.
محمد فیضی نماینده مردم اردبیل به وزیر نیرو در خصوص افزایش نرخ گاز 

مصرفی در مناطق سردسیر تذکر داد.
سیده فاطمه حسینی به اتفاق پنج نفر دیگر از نمایندگان به وزیر کشور ضرورت 
پیگیری قاطع موثر و عاجل ضرب و شتم رانندگان و بازنشستگان شرکت واحد 

اتوبوسرانی در تجمعی برای پیگیری مسائل صنفی را متذکر شدند.
از افزایش دلار چه کسانی نفع می برند؟

محمد دامادی نماینده ســاری، در نطق میان دســتور خود در جلســه 
علنــی دیروز مجلس گفت: طرح دولت برای انتقال آب خزر و تصویب آن در 
کمیســیون تلفیق اقدامی نابخردانه بود و حداقل انتظار ملت دفاع جانانه در 

کمیسیون تلفیق بود.
نماینده مردم ســاری در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: حیثیت کلمه 
تدبیر را در تاریخ تمدنی کشور لکه دار کرده اید. آیندگان بی شک انگشت اتهام خود 

را متوجه همه کسانی که در این مصوبه نقش داشته اند خواهند کرد.
دامادی با اشاره به افزایش نرخ دلار تا مرز چهار هزار تومان خاطرنشان کرد: 
انتظار داریم در این شرایط حداقل وزیر اقتصاد یک بار صادقانه علت را بگوید که 

منفعت کدام ذی نفعان در این افزایش قیمت ها تأمین می شود.

با 107 رأی مثبت نمایندگان صورت گرفت

موافقت مجلس با فوریت طرحی درباره حقوق های نجومی

فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء)ص(:

ساخت 10 فروند كشتی
خودمان می توانیم، به كره ای ها ندهید

سرویس سیاسی-
در حالی که سؤالات و مطالبات بسیاری در میان 
افکار عمومی در موضوع حقوق های نجومی وجود 
دارد، وزیر دادگستری می گوید دولت با این قضیه 

انقلابی برخورد کرده است!
با وجود گذشت ماه ها از موضوع حقوق های نجومی 
سخنگوی قوه قضائیه در نشست خبری گفت که متاسفانه 
همچنان تا امروز در رابطه با این مســئله هیچ موردی از 
ناحیه دولت به قوه قضائیه منعکس نشده است و اگر از 
ناحیه دولت موردی منعکس نشــود دادستان به عنوان 

مدعی العموم وارد می شود.
پس از آنکه موضوع برخورد با نجومی بگیران و ریشه 
کنی این معضل به مطالبه جامعه تبدیل شد رئیس جمهور 
در نامه ای به معاون اول خود، اسحاق جهانگیری دستور 
رســیدگی به این موضوع و برخورد با این افراد را صادر 
کرد. ماه ها از آن تاریخ گذشــت و دولت نه تنها گزارشی 
از این افراد و برخورد صورت گرفته با آنها ارائه نکرد بلکه 
تا پیش از ورود دیوان محاسبات، تعداد افراد نجومی بگیر 
توسط دولت رقم های کوچکی مانند 13 نفر بیان می شد. 
تا اینکه دیوان محاســبات پس از بررسی های خود 
در گزارشی که در صحن علنی مجلس قرائت شد رقمی 
نزدیک به 400 نفر را عنوان کرد؛ این افراد کسانی بودند 
کــه حقوق های نامتعارف و نجومی دریافت کرده بودند. 
تــا کنون هم در این زمینــه و برای برخورد با غارتگران 
بیت المال دولت نه تنها با دستگاه قضایی همکاری نکرده 
و لیستی از متخلفان ارائه نداده است بلکه تا همین اواخر 
هم گاه و بــی گاه دولتمردان به این موضوع گریزی زده 

و حقوق های نجومی را عمل خلاف قانونی ندانسته اند. 
پیرامون این موضوع پورمحمدی تاکید کرده که دولت 
کاملا با مراجع نظارتی و دادرسی همکاری کرد و اطلاعات 
در اختیار آنها گذاشــت و اگر در حین بررسی ها دیوان 
محاسبات به موردی رسید که سوءاستفاده شده بود یعنی 
خلاف قانون صورت گرفته، باید آن پرونده را به دادستانی 
معرفی کند. در حالی که سخنگوی قوه قضائیه می گوید، 
متاســفانه همچنان تا امروز در رابطه با این مسئله هیچ 
موردی از ناحیه دولت به قوه قضائیه منعکس نشده است.

عدم معرفی
 نجومی بگیران

حجت الاســلام غلامحســین محســنی اژه ای در 
صدوپنجمین نشســت خبری خود ضمن تبریک هفته 
وحدت و میلاد حضرت محمد )ص( به پرونده فیش های 
حقوقی اشاره کرد و گفت: متاسفانه همچنان تا امروز در 
رابطه با این مســئله هیچ موردی از ناحیه دولت به قوه 
قضائیه منعکس نشده است و از ناحیه دیوان محاسبات 

نیز چیزی به عنوان جرم انعکاس پیدا نکرده است. 
محســنی اژه ای ادامه داد: ما فرصت کافی دادیم تا 
دولت و دیوان محاســبات کارهای لازم را انجام دهند، 
همانطــور که قبلا هم گفته بودیم اگــر از ناحیه دولت 
موردی منعکس نشــود دادستان به عنوان مدعی العموم 

وارد می شود و بعدا جای گله باقی نمی ماند. 
وی افزود: بازرسی کل کشور از کسانی که فیش های 
حقوقی بالا داشتند فهرســتی تهیه کرده و کسانی که 
تشــخیص داده خلاف قانون عمل کردند و اقدامشــان 
مجرمانه بوده اســت، به دادسرا معرفی کرده که عمدتا 
اعضای هیئت مدیره، مدیران بانک ها، بیمه ها و شرکت ها 

هستند. 
محســنی اژه ای افزود: بازرســی کل کشور در حال 
راستی آزمایی اســت زیرا بیش از 1500 مورد را لیست 
کرده که حقوق بالا گرفته اند و از این فهرست تعدادی را 
به دادســرا فرستاده و دادستان تهران مشغول رسیدگی 

و احضار است.
سخنگوی قوه قضائیه با بیان اینکه سازمان اطلاعات 
ســپاه نیز 14 مورد را که برخی از آنها با لیست بازرسی 
کل مشترک هستند، به دادستانی معرفی کرده و گفت: 
از سوی دیگر دادســتان کل کشور کارگروهی تشکیل 
داده تا مبنای حقوقی مســئله را بررسی کند و براساس 
مبانی حقوقی ببیند که آیا جرمی اتفاق افتاده اســت یا 
خیر ضمن اینکه بازرســی کل گزارشی را به رئیس قوه 
قضائیه ارائه و اعلام کرده که در مسئله فیش های حقوقی 
در مواردی خلاف قانون اتفاق افتاده و رئیس دستگاه قضا 
نیز این گزارش را به دادســتانی تهران ارجاع کرده است 
که امیدواریم دادستان تهران بدون اغماض و البته با دقت 

و رعایت موازین شرعی و قانونی موضوع را دنبال کند.
پورمحمدی

 در برنامه متن و حاشیه
موضوع »فســاد اقتصادی و راهکارهــای مبارزه با 
آن« با حضور حجت الاســلام مصطفی پورمحمدی وزیر 
دادگستری در برنامه متن، حاشیه شبکه سوم سیما مورد 

بررسی قرار گرفت. 
وی در ابتدای این برنامه درخصوص مسئله حقوق های 
نامتعارف اظهار داشت: این مشکل، مشکل مزمنی در نظام 
حقوق و دســتمزد کشور بود که متاسفانه در طی سالها 

آهسته آهسته به صورت یک رویه و قاعده درآمده بود.
حجت الاسلام پورمحمدی یادآور شد: در قوانین بارها 

تاکید شده بود که حداکثر پرداختی ها باید 7 برابر و در 
برخی گروه ها 10 برابر باشد، اما عملا استثناهای زیادی 
هم در قوانین، مقررات و هم در مجموعه ای که صاحب 
اختیار بودند ایجاد شــده بود و قانــون گذار اختیاراتی 
جهت تعیین حقوق و دستمزد تعیین کرده بود که سبب 

اختلافات فاحش در میزان پرداختی ها شد.
افزایش پرداختی ها

 در دو سه سال اخیر
وزیر دادگســتری با بیان اینکه اختلافات در میزان 
پرداختی ها در دو ســه ســال اخیر بســیار زیاد شــد، 
گفت: متاســفانه آن قدر گرفتار پرونده های بزرگ فساد 
بودیم)پرونــده بابک زنجانی با بیش از 10 هزار میلیارد 
تومان سوءاستفاده و پرونده فساد سه هزار میلیارد تومانی( 

که به بیانی از این مسئله غفلت شد.
حجــت الاســلام پورمحمــدی افزود: شــاید رقم 
پرداخت های غیرمتعارف خیلی نباشــد ولی به هرحال 
یک موضع ناعادلانه غیرمنصفانه و گاهی اوقات جرم اتفاق 
افتاد. موارد آن هم متعدد بود که از آن غافل شده بودیم 
اما بعد از اینکه برخی نمونه ها آشکار شد و رسانه ها نیز 
به آن پرداختند دولت نیز حساس شد و از آنجا مبارزه و 

برخورد با این مسئله صورت گرفت.
اقدام انقلابی!

وی با بیــان اینکه هیچ اختلافی در آمارها در مورد 
مدیرانی که حقوق های نامتعــارف دریافت کرده بودند 
وجود ندارد و این آمار، آماری اســت که مشترک تهیه 
شده اظهار داشت: اولین کاری که دولت کرد این بود که 
سریعا تصمیم گرفت کف و سقف دریافتی ها را روشن کند، 
البته برخی ها اشکالات حقوقی به دولت وارد می کردند 
که قوه مجریه با چه اختیاراتی این کار را انجام می دهد.
حجت الاسلام پورمحمدی با بیان اینکه بحث های 
حقوقی مفصلی انجام شد تا سرانجام مجوزهایی در دولت 
تعریف کردیم که خوشبختانه مجلس نیز آن را رد نکرد، 
گفت: براین اساس حداکثر حقوق هرکس با هرشرایط، 
هر مزایــا و هر موقعیتی هجده میلیــون و نهصد هزار 

تومان تعیین شد.
وی با بیان اینکه دولت جلوی بی قائدگی ها را گرفت، 
گفت: دولت قاطعانه و با انجام یک ســری محاسبات که 
محاسبات درســتی هم بود و مستند به برخی قوانین، 
ســقف دریافتی ها رو هجده میلیون و نهصد هزار تومان 
تعیین کرد و از همان روز اعلام کرد که بیش از این میزان 

پرداختی، غیرقانونی است.
حجت الاسلام پورمحمدی با بیان اینکه این اقدام 
برای اولین بار و یــک اقدام انقلابی بود تصریح کرد: 
اگر می خواستیم طی یک فرآیندی پیشنهادات خود 
را به مجلس ارائه دهیم و آیین نامه و دســتورالعمل 
تعیین کنیم شاید یکسال وقت می گرفت ولی دولت 
در یک ماه توانســت طی یک بررسی و مطالعه سقف 
دریافتی هــا را تعیین کند و از آن روز که این موضوع 
در دولت مصوب شــد اجازه نداده کسی بیش از این 

مقدار دریافت کند.
وی در حالــی اقدام دولــت را در این زمینه انقلابی 
عنوان کرده است که متاســفانه با وجود گذشت ماه ها 
هنوز لیستی از این افراد به قوه قضائیه ارائه نشده است. 
ضمن آنکه براساس برخی گزارش ها بعضی افراد نجومی 
بگیر پس از عزل یا استعفا در مقام مدیریتی دیگر به کار 

گماشته شدند.

سقف دریافتی
 مقامات عالی کشور

وزیر دادگستری اضافه کرد: ضمنا درخصوص دریافتی 
مقامات عالی نیز تصمیم براین شد که سرجمع دریافتی 

این افراد نمی تواند بیش از 10 میلیون تومان باشد.
وی با اشــاره به اینکه برخی ها بــه این اقدام دولت 
اشکال حقوقی داشــتند و اعلام می کردند که به برخی 
مراجع مراجعه خواهند کرد اظهار داشت: سعی کردیم با 
مستندات قانونی قابل دفاعی این تصمیم را بگیریم و این 
عدد را تعیین کنیم، این اقدام، اقدام بسیار مهمی بود که 
متاسفانه برخی به سادگی از این تصمیم دولت می گذرند.

حجت الاســلام پورمحمدی ادامه داد: همچنین یک 
ســری ضابطه داشــتیم که این ضابطه ها سبب می شد 
حقوق های ناعادلانه شکل بگیرد، لذا لازم بود این ضابطه ها 
نیز اصلاح شود. وی افزود: برخی ضابطه ها مقررات بود که 
دولت می توانســت آنها را اصلاح کند اما برخی ضابطه ها 
قانون بود که اصلاح آن در اختیار دولت قرار نداشت لذا 
لازم بود در این رابطه پیشنهاداتی به مجلس ارائه کند که 
در رابطه با این بحث نیز فرآیند شــروع شده تا ان شاءالله 
بتوانیم با همکاری مجلس یک نظمی به نظام پرداخت های 
کشور داشته باشیم تا بتوانیم براساس یک قاعده گذاری 

کنیم و بگوییم خلاف آن قاعده، جرم و تخلف است.
سامانه ثبت حقوق و مزایا 

وزیر دادگستری اعلام کرد: همچنین برای قاعده سازی 
این موضوع در بند د تبصره 21 قانون بودجه پیشنهادی 
ســال 96 که به مجلس شد عنوان کردیم، سازمان اداره 
اســتخدامی کشور موظف اســت که با همکاری وزارت 
اقتصاد و دارایی و ســازمان تامیــن اجتماعی حداکثر 
ظرف یکسال نسبت به راه اندازی سامانه ثبت حقوق و 
مزایا، اقدام و امکان تجمیع کلیه پرداخت ها به مقامات، 
مدیران و کارکنان دســتگاه های موضوع این تبصره را 
فراهم نماید به نحوی که ارتباط برخط سامانه مذکور با 
دیوان محاسبات کشور و سازمان برنامه و بودجه کشور 
برقرار باشد و تمام دستگاه های اجرایی نیز مکلف هستند 

به این سامانه وصل شوند.
وی خاطرنشان ســاخت: این سامانه در سال آینده 
شکل می گیرد تا اگر کســی قصد سوءاستفاده داشت، 

بتوانیم آن را کنترل کنیم.
حجت الاســلام پورمحمدی با بیــان اینکه دیوان 
محاسبات مســئول کنترل دســتگاه های اداری کشور 
اســت اظهار داشت: پس از تعیین سقف دریافتی هجده 
میلیــون و نهصد هزار تومان در دولت، موضوع به دیوان 
محاسبات اعلام شد تا این دستگاه بررسی کند هرکسی 
که بیش از هجده میلیون و نهصد هزار تومان در ســال 
گذشته دریافتی داشته است آن را برگردانیم ضمن اینکه 
رئیس جمهور نیز به تمام دســتگاه ها نامه زدند و آنها را 
موظف کردند که تمام حقوق ها و دریافت ها را کنترل و 
کسانی را که بالاتر از این عدد را دریافت کرده اند به دیوان 

محاسبات معرفی کنند.
 396نفر

 دریافتی غیرمتعارف داشته اند
وی اظهار داشــت: براســاس بررســی های دیوان 
محاسبات 396 نفر بالاتر از سقف هیجده میلیون و نهصد 
هزار تومان دریافتی داشتند که جمعا بالغ بر بیست و سه 

میلیارد تومان پول دریافت کرده بودند.
گفتنی اســت که تا پیش از اعلام دیوان محاسبات 

تعداد نجومــی بگیران از جانــب مقام های دولت چند 
نفر بیان می شــدند. چنانکه ســخنگوی دولت در یکی 
از نشســت های خود نجومی بگیــران را 13 نفر عنوان 

کرده بود.
وزیر دادگســتری با بیان اینکه به دیوان محاسبات 
اعلام شد که باید پول ها پس گرفته شود گفت: به تمامی 
دستگاه ها اعلام شد که با دیوان محاسبات همکاری کنند 
لذا دیوان محاسبات نیز شروع به بازپس گیری حقوق های 
نامتعارف کرد که تا چند روز پیش موفق به بازپس گیری 
حقوق های نامتعارف 392 نفر شد و تا به امروز نزدیک به 

22 میلیارد تومان از این پول ها برگشته است.
وی اضافه کرد: از چهار نفر باقی مانده 2 نفر بازداشت 
هســتند و به 2 نفر دیگر نیز اعلام شده است که مازاد 

دریافتی خود را پس بدهند.
حجت الاســلام پورمحمدی یادآور شــد: هم زمان 
رئیس جمهور بخشــنامه ای به دیوان محاسبات کشور 
داد و عنوان کرد حال که آنها موضوع را بررسی کره اند، 
هرجــا که خلاف مقررات تحت هر عنوان حقوق، اضافه 
کار یا پاداش پرداخت شده ابتدا پول ها پس گرفته شود 
و سپس یک هیئت مستشاری به موضوع رسیدگی کند.

وی با تاکید بر اینکه دولت کاملا با مراجع نظارتی و 
دادرسی همکاری کرد و اطلاعات در اختیار آنها گذاشت: 
اگر در حین بررسی ها دیوان محاسبات به موردی رسید 
که سوءاستفاده شده بود یعنی خلاف قانون صورت گرفته، 

باید آن پرونده را به دادستانی معرفی کند.
معوقات بانکی

وی در پاســخ به سوال دیگری پیرامون نظام بانکی 
گفت: نظام بانکی باید دقیق، شــفاف و پاسخگو باشد، 
100 هزار میلیارد معوقه در طول ســالیان ســال تا به 

امروز ایجاد شده است.
حجت الاسلام پورمحمدی با اشاره به اینکه، از همان 
روزهای اول با بانک مرکزی صحبت شد تا نظامات اصلاح 
شود خاطرنشــان کرد: میزان معوقات بانکی نسبت به 

گذشته 2 درصد کاهش یافته است.
وی با بیان اینکه، صندوق ذخیره فرهنگیان 8 هزار 
میلیارد معوقه دارد افزود: فسادها شکل گرفته و اکنون 

بر روی هم تلنبار شده است.
وزیر دادگســتری با اشــاره بــه پرونده های پدیده، 
میزان و ثامن الحجج اضافه کرد: اگر در نظام مالی کشور 
بی انضباطی صورت گیرد، دچار متلاشی شدن می شویم 
لذا، سعی کردیم با تدبیر، احتیاط و انضباط جلوی تخلف 

و گسترش فساد را بگیریم.
ارسال گزارش نهایی

 به دادسرا
قاضی ســراج، رئیس ســازمان بازرســی کل کشور 
در حاشــیه مراســم روز جهانی مبارزه با فساد در جمع 
خبرنــگاران درباره نجومی بگیران اظهــار کرد: از همان 
ابتدا گزارش را به ســران قوا اعلام کرده و گزارش نهایی 
را به دادسرای تهران ارسال کردم. در گزارش اول اسامی 
1266نفر مربوط به 31 استان بود و از مرکز نیز 298 نفر 
به دادسرا ارسال شده است. در رابطه با شرکت ها، بانک ها 
و بیمه ها نیز 84 الحاقی گرفتیم و به دادسرا ارسال کردیم 
که دادسرا نیز در حال احضار است. از همه قوا و سازمان ها 
کمک می گیریم و مدارک جمع آوری شده را به مراجع 
مربوطه ارسال می کنیم و اگر تخلفی باشد که قطعا هست 
از  مدیرکل به بالا به نهاد ریاست جمهوری اعلام می شود.

محمود صادقی، نماینده تهران در مجلس، از »اظهارات نسبتا 
تند« خود علیه صادق لاریجانی رئیس قوه قضاییه در شــیراز 

عذرخواهی کرد.
نماینده مردم تهران تاکید کرد: در جلســه ای که در شیراز داشتم، 
اظهارات نسبتا تندی نسبت به رئیس قوه قضاییه داشتم که جا دارد در 

اینجا بابت آن از رئیس دستگاه قضا عذرخواهی کنم. 
محمود صادقی نماینده لیســت امید در مجلس شورای اسلامی در 
جمع دانشجویان دانشگاه اراک گفت: برخی برای رای مردم ارزش قائل 
نیستند. حق حاکمیت از آن خداوند است. برخی برای رای مردم ارزشی 
قائل نیستند و موافق حکومت انتصابی هستند در حالی که تمام ارکان 
نظام مبتنی بر رای مردم است. این حکومت، حکومت ولایی انتخابی است.
صادقی در جمع دانشجویان دانشگاه اراک گفت: حتی اگر پسر بنده 
هم خلافی کرده است، می توانند آن را دستگیر کنند، حال چه شبانه و 

چه به شکل های دیگر.

در جمع دانشجویان دانشگاه اراک صورت گرفت
عذرخواهی محمود صادقی

 از اظهارات تند خود علیه رئیس قوه قضائیه

حبیبی در نشست دبیران حزب موتلفه:
دولت نباید به سخنان مداخله جویانه

 انگلیس در منطقه پاداش دهد
دبیرکل حزب موتلفه با تاکید بر اینکه دولت نباید از طریق امضای 
تفاهم نامه با »شل« به سخنان مداخله جویانه انگلیس پاداش دهد، گفت: 
دولت شفاف بگوید در برابر بدعهدی آمریکا چه می خواهد بکند و ناکامی 

برجام را به دیگران نسبت ندهد.
محمدنبی حبیبی دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در پایان نشست دبیران این 
حزب با اشــاره به امضای تفاهم نامه شــرکت ملی نفت ایران با »شل« در همان 
روز تهدیــد نخســت وزیر انگلیس گفت: دولت نباید به ســخنان مداخله جویانه 
انگلیس در منطقه پاداش بدهد. باید سکوت خود را بشکند و کاملا شفاف جواب 
زیاده خواهی هــای انگلیس و برخی دولت های عرب خلیج فارس را بدهد و صریحا 

اعلام کند به نفع شما نیست با دم شیر بازی کنید.
حبیبی تاکید کرد: انگلیس پس از خروج از اتحادیه اروپا که نزدیک به نیمی 
از صادرات انگلیس را پوشــش می داد، دچار بحران جدی اقتصادی است و سعی 
دارد با ایران هراســی به کشــورهای عربی سلطه یافته و در کنار آن از سفره نفت 

ایران نیز بی بهره نماند.
وی با اشــاره به بدعهدی های آمریکا در توافق برجــام، تصریح کرد: با آنکه 
دموکرات ها و جمهوری خواهان در انتخابات اخیر نشان دادند جز در چپاول ملت ها 
و کشورها هیچ توافقی در هیچ زمینه داخلی و خارجی ندارند؛ بخصوص در مورد 
مقابله با ایران تصویب کردند هیچ اختلافی با یکدیگر نداشــته و اجماع آنها در 

مقابله با ملت ایران چیزی است که روی آن توافق دارند.
دبیرکل حزب موتلفه اظهارکرد: دولت باید شــفاف بگوید در برابر بدعهدی 
آمریکا چه می خواهد بکند و همچنین مسئولیت حسن و قبح برجام را بپذیرد و 

ناکامی در این توافق را به دیگران نسبت ندهد.
به گزارش فارس، حبیبی افزود: همانطور که رئیس جمهور گفت، تصمیمات 
در مــورد برخورد و مقابله به مثل با آمریکا در رابطه با نقض برجام به اطلاع عموم 
می رسد اما متأسفانه درباره نشستی که چهارشنبه گذشته به این منظور تشکیل 
شد هیچگونه اطلاع رسانی شفافی در مورد مصوبات شورایعالی امنیت ملی مبنی 

بر مقابله به مثل، به مردم داده نشد.
وی در ادامه درخصوص ابهام در رسیدگی به جرایم حقوق بگیران نجومی گفت: 

مردم منتظر رأی دیوان محاسبات در مورد جرائم حقوق بگیران نجومی هستند.
رئیس سازمان حج و زیارت اعلام کرد

رشد ۲۷ درصدی اعزام به عتبات 
در سال ۹۵

رئیس سازمان حج و زیارت از رشــد ۲7 درصدی اعزام به عتبات 
عالیات در سال 9۵ خبر داد و گفت: امسال ظرفیت اعزام زائران ایرانی 

به یک میلیون نفر می رسد.
به گزارش فارس، سعید اوحدی درباره وضعیت اعزام زائران به عتبات عالیات در 
سال 95 گفت: امسال با استقبال بسیار مناسبی از سوی متقاضیان سفر به عتبات 

مواجه بودیم و البته این مهم با برنامه ریزی لازم در حال انجام است.
وی ادامه داد: یکی از اهداف ما رسیدن تعداد زائران به یک میلیون نفر بوده 
که این امر در حال تحقق است و تصور می کنیم تا پایان سال 95 آمار زائران در 
یک ســال اخیر از یک میلیون نفر عبور کند؛ البته این برنامه ریزیها به غیراز بازه 

زمانی اربعین بوده است.
رئیس ســازمان حــج و زیارت عنــوان کــرد: در حال حاضر بــا توجه به 
برنامه ریزی های انجام شــده شاهد رشد 27 درصدی اعزام زائران عتبات عالیات 
هستیم چرا که در سالهای قبل بیشترین میزان تعداد زائران در حدود 800 هزار 

نفر می شد اما امسال اعزامها رشد چشمگیری پیدا کرده است.
رئیس ســازمان حج و زیارت اظهار داشــت: پیروزی های شکل گرفته ارتش 
عراق بر تروریستهای تکفیری و بهبود وضعیت امنیتی در شهرهای زیارتی یکی 
دیگر از علل علاقمندی بیشتر متقاضیان برای سفر ایمن به عتبات عالیات بوده 
است؛ البته در همین رابطه بازهم توصیه و تاکید می کنیم که متقاضیان سفر به 
عتبات از کاروان های دارای مجوز عزیمت کنند چرا که این کاروان ها دارای قرارداد 
امنیتی با کشور عراق هستند و از مشکلات احتمالی بطور حتم کاسته خواهد شد.

اوحدی یکی دیگر از برنامه های ســازمان حــج و زیارت برای علاقمندان به 
ســفر عتبات عالیات را ارائه تســهیلات به دارندگان فیش عمره دانست و گفت: 
تفاهمنامه های پرداخت تسهیلات به دارندگان فیش عمره با بانکهای ملت، ملی 
و انصار منعقد شــده و تمامی مشمولان استفاده از این طرح می توانند تسهیلات 

لازم را در مدت زمان یک هفته ای دریافت کنند.
وی تصریح کرد: این تسهیلات فقط برای دارندگان فیش های عمره و به 
منظور سفر به عتبات عالیات داده می شود و شرایط آن نیز به سادگی انجام 
می گیرد؛ متقاضیان ســفر به عتبات می توانند در زمان ثبت نام در ســایت، 
گزینه اســتفاده از تسهیلات را انتخاب کنند و مدارک لازم برای دریافت وام 

را ارائه دهند.  
 رئیس ســازمان حج و زیارت از فراهم شدن بسته های سفری 3، 5، 7، 10 
و 14 روزه برای متقاضیان سفر به عتبات عالیات خبر داد و افزود: این بسته های 
سفری به صورت هوایی  و زمینی خواهد بود و برای رضایتمندی انواع علاقمندان 

تدارک دیده شده است.
اوحدی تصریح کرد: در سفرهای 3 روزه، زائران عتبات عالیات به کربلا، نجف 

و کاظمین اعزام می شوند و قیمت آن حدود 800 هزار تومان خواهد بود.
وی اضافه کرد: قیمت های ســفر زمینی نیز از یک میلیون و 50 هزار تومان 
آغاز می شــود و نهایت قیمت ســفرهای هوایی به عتبات نیز یک میلیون و 700 

هزار تومان خواهد بود.
 رئیس ســازمان حج و زیارت درباره اینکه آیا قیمت های امسال افزایش پیدا 
کرده اســت یا خیر گفت: قیمت ها بنابر تغییرات ارزی تغییراتی پیدا می کند اما 
ســعی بر مدیریت آن داریم و به همین منظور افزایش قیمت به صورت بســیار 

محدود بوده است.

بقیه از صفحه ۲
در حالی که 5300 اشتغال داخلی و توان مهندسی بالای این 
صنعت آماده اجرای نیازمندی  های کشــور در حوزه های مختلف 
ساخت و تعمیر سکوها و دکل های نفتی و کشتی  تا 300 و 400 
هزار تن است،ظرفیت آن خالی مانده است و کشتیرانی جمهوری 
اســلامی امروز از امضای 8  قرارداد با هیوندایی کره برای ساخت 

کشتی خبر می دهد.
و ماجرا وقتی دردناک تر می شــود که شاهد نواختن این سازهای 
مختلف از دل یک مجموعه ایم.ســازنده کشتی یعنی ایزوایکو با 100 
درصد ســهام دولتی که در اختیار سازمان گسترش و نوسازی صنایع 
ایران اســت تا کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران که آن هم متعلق به 
وزارتخانه دولتی دیگر بوده و شرکت ملی نفتکش نیز که 100 درصد 

دولتی است.
و اینگونه اســت که اشک مدیرعامل ایزوایکو - مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراساحل ایران- با 110 کیلومتر وسعت در حاشیه خلیج فارس 
و 3 میلیارد دلار سرمایه گذاری و زیرساخت شکل گرفته کشور در طول 

30 سال را درمی آورد.
 ظرفیت های داخلی پیشکش دشمن!

امــا زنگ خطر وقتی به صدا در می آید کــه با وجود میلیونها 
جوان تحصیل کرده یا جویای کار،دولت همه ظرفیت های داخلی را 
به دشمنان قسم خورده ایران پیشکش می کند! حتی ظرفیت هایی 
که ایران در آن ســرآمد و زبانزد اســت! از آشپزی برای قطار های 
مسافر بری که به اتریشی ها واگذار شد تا طراحی معماری اسلامی آزاد 
راه تهران شمال که به ایتالیایی ها واگذار شد! این همه در حالی است 
که کشــور ما در عرصه های مختلف فنی و مهندسی،سالهاست با 
بزرگترین رقبای جهانی هم آورد شده و دانش خود را به کشورهای 

جهان صادر می کند.
به نظر می رسد جماعتی در داخل، عامدانه در صدد تشدید فشار های 
اقتصادی به مردم هستند تا بر اساس آن کشور و مردم را به مرز تسلیم 
در برابر خواســت اربابان خود برســانند. این را می توان از مغفول ماندن 

ظرفیت های داخلی و گدایی از دشمنان به خوبی ملاحظه کرد.

زاکانی در حاشیه جلسه دادگاه:

دولت محرمانه ها 
همه چیز را

 از مردم مخفی می کند!


